



ARMANI BEAUTY LOUNGE MAKE-UP-SERVICE IM BERLINALE VIP-CLUB

(for English version see below)

Auch dieses Jahr bietet die Berlinale in Zusammenarbeit mit dem neuen Partner ARMANI BEAUTY einen erstklassigen Make-Up Service an für Stars, Moderatorinnen und Jurymitglieder. Die ARMANI BEAUTY Lounge befindet sich im Berlinale VIP-Club im Grand Hyatt Hotel Berlin.

Filmteams mit Gala-Auftritt können zwischen dem 16. und 25. Februar den kostenfreien Make-up Service in der ARMANI BEAUTY Lounge nach Verfügbarkeit buchen.

Die Buchung von externen Terminen (z.B. im Hotel) ist auf eigene Rechnung zu folgenden Konditionen möglich:

250 € für einen Termin (bis 2 Stunden)

450 € halber Tag (bis 4 Stunden)

700 € ganzer Tag (bis 8 Stunden)

Die Koordination und Buchung aller Termine erfolgt über Sara Sarbandy und Noosha Nastoori-Lübbe via vip-club@berlinale.de. Sie können sich aber auch an Ihre Gästebetreuer wenden.

ARMANI BEAUTY LOUNGE MAKE-UP SERVICE IN THE BERLINALE VIP-CLUB

The Berlinale offers once again a first-class make-up service for stars, moderators and jury members in cooperation with the new partner ARMANI BEAUTY. The ARMANI BEAUTY Lounge is located in the Berlinale VIP Club at the Grand Hyatt Hotel Berlin.

Film delegations with a gala appearance can book the free make-up service in the ARMANI BEAUTY Lounge between February 16th and 25th, 2023, subject to availability.

The booking of external appointments (e.g. in the hotel) is possible on your own account under the following conditions:

250 € for an appointment (up to 2 hours)

450 € half day (up to 4 hours)

700 € whole day (up to 8 hours)

The coordination and booking of all appointments is carried out by Sara Sarbandy and Noosha Nastoori-Lübbe via vip-club@berlinale.de. You can also contact your Guest Liaison.